



**Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Minister Dingli Chen

[dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Pastor Stone Wang

[swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang

[htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

---

**February 4, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

We pray for our brothers and sisters to “do what is right in the eyes of the Lord.” Lord, teach us to have the heart of Jesus Christ!

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

**Nehemiah 6:1-19**

**Reading**

**Sermon**

Pastor Tang

**Never stop doing God’s will**

I. Don’t be distracted

II. Don’t be deceived

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

**Next Week’s Sermon Speakers**

**English Service**

Brother Egan Yip

**Chinese Service**

Pastor Wang

**RCCCW Worship**

Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年2月4日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為弟兄姐妹“行耶和華眼中看為正的事”禱告，求主教導我們以耶穌基督的心為心！

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 100:4-5	[眾立]
唱詩	HOL#12 祢真偉大	
公禱		
唱詩	寶貴十架 成長	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	尼希米記 6:1-7:3	[眾立]
證道	汪牧師 大智大勇尼希米 一、尼希米挫敗參巴拉的詭計 二、尼希米挫敗示馬雅的詭計 三、尼希米監督城牆修造完工、安排守望者	[眾坐]
回應詩	剛強，不要懼怕	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜  
葉依芹弟兄

中文崇拜  
汪牧師

西區崇拜  
陳定立傳道

## 報告事項

1. 今天第二堂崇拜後慶賀汪牧師按立。今天的午餐免費。請一起來慶祝！
2. 今天我們差派短宣隊赴印度宣教。請繼續為周明恩、岑詠竹、Jonathan、何志揚、Georgina 和馬麗明禱告，因他們將於 2 月 13-24 號前往印度。
3. 今年的中國新年慶祝活動將於 2 月 24 日禮拜六下午 3 點至 7 點在母堂舉行。我們鼓勵大家都利用這個機會邀請新朋友參加這次慶祝活動。
4. 我們邀請所有希望參加英文查經班的人通過 Zoom 參加主題為“從創造到基督”的學習，追溯神的愛的故事，從聖經第一頁開始貫穿舊約直到耶穌的生平和事工。查經從 2 月 4 日晚上 7:30 開始。請聯繫 Lily Lee 獲取更多信息。
5. 本月博愛團契的聚會將於 2 月 24 日中國新年慶祝活動時舉行。詩班在當天下午 3:50 排練。

## **Announcements**

1. We are celebrating Pastor Stone Wang's ordination today after the second hour in Penfield where lunch will be free. Please join us in this celebration!
2. As we commission the India short term mission team today, please continue to pray for Min-Yan & Ada Chow, Jonathan Chow, Patrick & Georgina Ho and Lai-Ming Ma as they head to India from February 13th – 24th.
3. This year's Chinese New Year celebration outreach is on Saturday, February 24th from 3-7 PM in Penfield. Everyone is encouraged to use this opportunity to invite and bring new friends to this celebration.
4. We invite anyone desiring an English Bible study to join us Sundays on Zoom for a study called From Creation to Christ. This study traces God's love story from the Bible's first pages through the Old Testament leading up to the Life and ministry of Jesus. Our Bible study starts Sunday, February 4th at 7:30PM. Please contact Lily Lee for more information.
5. The February Agape Fellowship meeting will be held on February 24th during the Chinese New Year celebration. The chorus rehearsal will be 3:50 PM that day.